
Vragen voor het vragenuur van 29 november 2023 van 15.30 – 16.20 uur 

I Vragen van de fracties van Stadspartij 100% voor Groningen en de VVD over 
winterprogrammering (Amrut Sijbolts)

De donkere maanden zijn inmiddels aangebroken en in tal van steden in Nederland en in Europa 
breekt dan een bijzondere tijd aan. In onze gemeente en in de binnenstad is dat niet het geval. Naast 
een kerstboom op de Grote Markt en door de door ondernemersvereniging aangebrachte 
feestverlichting straalt onze binnenstad geen warmte en feestelijkheid uit. Veel; inwoners  vragen zich
af wat er in onze gemeente, dorpen en binnenstad gebeurt. Een aantal jaren gelden hadden we nog 
de nieuwjaarsreceptie, een ijsbaan op de Grote Markt, Poetry by Night, een aftelmoment op de Grote
Markt op 31 december en diverse andere activiteiten die onze inwoners nader bij elkaar bracht.
Juist in deze tijd lijkt verbinding tussen onze inwoners van groot belang. 
Daarover hebben we de volgende vragen:

1. Ziet het college het net als ons als  een gemiste kans  dat de extra activiteiten rondom de 
jaarwisseling, zoals die voor verbinding zorgen, dit jaar achterwege blijven?

2. De nieuwjaarsreceptie is door de gemeente geschrapt. Veel van onze inwoners vinden dat 
heel erg jammer. Welke stappen heeft het College ondernomen om samen met creatieve 
ondernemers te kijken hoe een nieuwjaarsreceptie vorm kan krijgen zonder dat er alleen 
kosten door gemeente worden gedragen? Als er voor 2024 geen stappen zijn genomen wilt u
dat voor 2025 alsnog overwegen?

3. In juni jl hebben we gesproken over een lichtshow in de binnenstad en het college zegt 
initiatieven vanuit de wijken te koesteren. Wordt er daadwerkelijk een vuurwerkshow 
gehouden en zo ja waar? Op welke wijze gaat het College ( het WIJ-team) op zoek naar de 
initiatieven in de wijken (waar kunnen inwoners zich melden) en hoe vindt de afweging van 
het honoreren van dergelijk verzoeken plaats?

https://gemeenteraad.groningen.nl/Vergaderingen/Politieke-woensdag-Dag-agenda/2023/28-juni/
10:00/Meerjarenbeleid-Winterprogrammering-collegebrief-22-juni-2023-icm-agenderingsverzoek-
consumentenvuurwerk-PvhN

II Vragen van de fracties van VVD en Stadspartij 100% voor Groningen over onderzoek naar 
integriteit (Teun Havinga)

Naar aanleiding van het onderzoek van rtl nieuws over meldingen en misstanden 
https://www.rtlnieuws.nl/nieuws/nederland/artikel/5415302/gemeenten-maken-rommeltje-van-
integriteitsbeleid, vragen we ons af hoe wij als grote gemeente dit niet op orde kunnen hebben. We 
hebben naar aanleiding van een eerste bericht eerst ambtelijk navraag gedaan, maar het recente 
artikel van vanmorgen vermeldt dat Groningen toegeeft het niet op orde te hebben. "De gemeente 
Groningen erkent tegen RTL Nieuws dat het de registratie niet op orde heeft en dat daaraan gewerkt 
gaat worden" 

- Wat is het college van plan te doen om de meldingen zo spoedig mogelijk op orde te hebben en 
openbaar te maken?



Gemeenten verzuimen 
misstanden als 
omkoping en fraude te 
registreren
Gemeenten doen te weinig om 
misstanden zoals criminele infiltratie,
omkoping of fraude tegen te gaan. 
Ze hebben slecht zicht op 
malversaties, de registratie van 
incidenten is een rommeltje en er 
worden zaken onder het tapijt 
geveegd. Dat zeggen experts in 
reactie op grootschalig onderzoek 
van RTL Nieuws.
www.rtlnieuws.nl

https://www.rtlnieuws.nl/nieuws/nederland/artikel/5415302/gemeenten-maken-rommeltje-van-integriteitsbeleid

